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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Önöknek tényleg minden élet számít vagy csak a közpénz megszezése a 
fontos? (2)" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Immár egy éve az ország válságból válságba sodródik, egyszerre vagyunk egészségügyi, gazdasági 
és az abból kinövő szociális válságban. Magyarországon nincs kormányzás. Önök ugyanis nem 
kormányoznak. Folyamatosan elmulasztják időben meghozni azokat az intézkedéseket, amelyeket 
egy felelős kormánynak egy ilyen nehéz helyzetben meg kell hoznia, és képtelenek működtetni 
azokat az állami rendszereket, amikre évente százmilliárdokat költenek az adófizetők pénzéből. 
Közben pedig mindenkire igyekeznek áttolni a felelősséget. Felelős a magyar emberek nehéz 
helyzetéért Önök szerint az EU, ahonnan most éppen több ezer milliárd forint érkezik a gazdaság 
ellenállóképességének erősítésére, felelősök a teljesítőképességük határán lévő egészségügyi 
dolgozók, akiket éppen a járvány kellős közepén hozott a kormány olyan helyzetbe, hogy a nehéz és
a még nehezebb között választhattak az új jogviszonyra vonatkozó szabályok szerint. És ne 
felejtsük el, hogy Önök végtelen nagy bátorságukban minden felelősséget a magyar emberekre 
akarnak hárítani a nemzeti konzultációval, hogy aztán ha balul sülnek el a dolgok, mutogathassanak
az emberekre, hogy nem a kormány, hanem ők rontottak el mindent. Így viselkedik egy felelős 
kormány válság idején?

De azért arra van idejük, hogy megsokszorozott erővel, éjt nappallá téve dolgozzanak a közvagyon, 
a közpénzek fideszes magánkezekbe adásán. Az egyik nap milliárdos megrendelések, a másik nap 
jachtkikötővel és kastéllyal felturbózott egyetem, a harmadik nap egész ágazat kerül a megbízható 
fideszes körök kezébe. Nyilván látják a magyar közhangulatot, és megszállta Önöket a 2002-es 
bukás rémülete. Most be akarják maguknak biztosítani a közvagyont a bukás esetére is, ezért 
kezdtek pánikszerűen a közpénz kilapátolásba.



Nem kellenek hozzá drága pénzen végzett mérések, anélkül is megmondom önöknek, hogy az 
emberek pontosan látják, mennyire kormányzóképtelen a Fidesz és hogyan zajlik a járvány kellős 
közepén a közvagyon elprivatizálása, és éppen ezért kemény elszámoltatást akarnak.

Hiszen míg az egészségügy vergődik a pénz hiánytól, míg az emberek nem kapják meg megfelelő 
ütemben az oltásokat, addig Önök mindent bevetettek – még az Alaptörvény módosítását is –, hogy 
a vagyonkezelő alapítványokat, vagyis a fideszes vagyonkezelőket százmilliárdokkal, kastélyokkal, 
vitorláskikötőkkel és egyéb javakkal tömjék ki a magyar emberek közös vagyonából.

Jól példázzák az elmúlt hónapok fejleményei, hogy mekkora hazugság, amikor azt állítják, hogy a 
felsőoktatás nagyszabású fejlesztéséről szólna a dolog. Miért nem az alapítványok tartják fenn az 
egyetemeket, miért az adófizetők pénzéből az állam tartja fenn a jövőben is az intézményeket az 
állami támogatással ugyanúgy, ahogy eddig? Mitől oldja meg a felsőoktatás minőségi problémáit a 
tulajdonosváltás? És a vagyon mellé miért nem társul a felelősség is? A miskolci egyetem 435 
milliós adósságrendezése is jó példája annak, hogy nem a vagyonkezelő alapítvány, hanem a 
magyar adófizetők fizetik azok után is a költségeket, hogy a közvagyon privatizálásra került. Mert 
ugye Önök a vagyont magánosítják, de a költségeket társadalmasítják.

Ha nem pusztán a pénzlenyúlás a céljuk akkor miért pontosan azelőtt szervezik ki a vagyonokat és 
az “elméleti” fenntartást az alapítványokhoz, amikor az EU-tól a nehéz helyzetben lévő magyar 
emberek és gazdasági szereplők megsegítésére érkező 1.500 milliárd forintot a felsőoktatás 
feltőkésítésére? Abból a helyreállítási alapból aminek a vétóját heteken keresztül lengették be, és 
amiből most a fideszes magánalapítványaikat fogják megtömni közpénzzel.

Ez lenne a válságkezelés? És itt most nem a kormányzat válságára gondolok, hanem arra, hogy 
magyar emberek tömegei veszítik el állásukat, zárják be vállalkozásaikat, miközben önök 
folyamatos átcsoportosításokkal boldog boldogtalant kifizetnek, csak multi legyen vagy 
kormányzati haver.

A koronavírus járvány harmadik hullámában, amikor megint naponta több mint százan vesztik 
életüket, miért olyan fontos a fideszes vagyonkezelő alapítványok kitömése ezer milliárdos 
vagyonnal, teljes ágazatok átjátszása fideszes szereplőknek, milliárdos közbeszerzésnek csúfolt 
vagyonjuttatás Mészáros Lőrincnek és a NER „nemzeti tőkéseinek”?
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